독일 정부의 팔레스타인 연대 운동 탄압 규탄한다!

지난 4월 12일 독일 경찰이 베를린에서 열릴 예정이었 던 팔레스타인 연대 컨퍼런스를 강제 해산했다. 독일 경찰 은 이 컨퍼런스가 "반유대주의 행사"라면서 권총과 곤봉으 로 무장한 채 건물 전기를 차단하고 컨퍼런스 공동 조직자 인 유대인 활동가까지 체포했다!

컨퍼런스 연설자 중에는 이스라엘의 가자 학살의 목격자이자 알시파 병원 의사였던 팔레스타인계 영국인 갓산 아부시타 박사도 있었다. 독일 당국은 아부 시타 박사를 공항에

서 구류한 뒤, 추방했다. 독일 경찰은 해산에 항의하는 시 위대 수천 명을 폭력적으로 진압하고 3명을 체포했다.

한국의 '팔레스타인인들과 연대하는 사람들'은 팔레스타 인 연대 운동을 탄압하는 독일 정부를 규탄한다.

우리는 팔레스타인의 자유와 해방을 위해 나서고 있는 독일의 모든 이들에게 진심으로 연대를 보낸다.

2024년 4월 19일 '팔레스타인인들과 연대하는 사람들'

We condemn the German government's crackdown on the Palestine solidarity movement!

On 12 April, German police forcibly dispersed a Palestine solidarity congress in Berlin, Claiming that the congress was an "anti-Semitic event," German police armed with pistols and truncheons cut off the electricity to the building and arrested the congress co-organiser, a Jewish activist!

Among the speakers was Dr Gassan Abu Sitta, a Palestinian—British doctor who was an eyewitness to Israel's massacre in Gaza and a surgeon at Al—Shifa Hospital. German authorities detained Dr Abu Sitta at the airport and deported him. German police violently

dispersed thousands of demonstrators protesting the dismissal of the congress and arrested three people.

'People in Solidarity with Palestinians' in South Korea condemns the German government's repression of the Palestinian solidarity movement.

We send our sincere solidarity to all activists in Germany who are working for the freedom and liberation of Palestine.

> 'People in Solidarity with Palestinians', 19 April 2024, South Korea

ندين قمع الحكومة الألمانية لحركة التضامن مع فلسطين!

آلاف المتظاهرين المحتجين على المؤتمر واعتقلت ثلاثة أشخاص.

يدين المتضامنون مع الشعب الفلسطيني في كوريا الجنوبية قمع الحكومة الألمانية لحركة التضامن مع الفلسطينيين. نرسل تضامننا الصادق مع جميع النشطاء في ألمانيا الذين يعملون من أجل حرية فلسطين وتحريرها.

المتضامنون مع الشعب الفلسطيني ، 19 نيسان أبريل 2024، كوريا الجنوبية في 12 أبريل، فرقت الشرطة الألمانية بالقوة مؤتمراً للتضامن مع فلسطين في برلين. وبادعاء أن المؤتمر كان فعالية معادية للسامية ، قامت الشرطة الألمانية المسلحة بالمسدسات والهراوات بقطع الكهرباء عن المبنى واعتقال منظم المؤتمر، وهو ناشط يهودي! وكان من بين المتحدثين في المؤتمر الدكتور غسان أبو ستة، وهو طبيب فلسطيني-بريطاني كان شاهد عيان على المجزرة الإسرائيلية في غزة وجراح في مستشفى الشفاء. احتجزت السلطات الألمانية الدكتور أبو ستة في المطار وقامت بترحيله. فرّقت الشرطة الألمانية بعنف